

# SRG Himledalen ungdomssektion mötesprotokoll

---

Tid: 2019-03-19, 19:00

Plats: Grimtunet klubbhus

Kallade:	Närvarande:	Roller:
Carl-Erik Carlsson (RGIF)	X	Matchställ, utbildning, domare, fogis, inomhusträning
Helena Svensson (RGIF)	X	Fotbollslekis, skolkontakt
Joakim Conradson (RGIF)	-	Kassör
Petra Karlsson (GIK)	X	Arrangemang
Pia Andersson (GIK)	X	Kontakt GIK
Carolin Nilsson (GIK)	X	Arrangemang
Nicklas Andersson (SBK)	X	Idrottonline, information, sekreterare
Per-Anders Bengtsson (SBK)	X	Kontakt SBK
Kristian Pernevill (SBK)	-	

## 1. Föregående mötesprotokoll

Inga kommentarer.

## 2. Kvarstående punkter/uppgifter från föregående möte.

- Nicke** Någon lathund/instruktion efterfrågades till Fogis.  
*Hittade en bra lathund på HFF hemsida, så den ligger uppe under arkiv/dokument/lathundar.  
Punkten klar.*
- Perra** 3mot3 mål och nät har kommit till Gunnevi och Grimtunet, hur går det med SBK?  
*SBK skall ha beställt via Peter Upphoff, vi bevakar frågan.*
- Jocke** Frågan kom upp vart våra bonuspengar från intersport hamnar?  
*Jocke kollar upp detta med Sebastian på Intersport.*
- Calle** Våra matchställ skall gås igenom, kanske börjar bli dags att byta ut något ställ.  
*Calle såg inga behov just nu.*
- Vi har diskuterat att föröka skaffa en gemensam ungdomstränare. Detta var styrelserna positiva till.
- Perra** Perra kollar med Näslund om han skulle vara intresserad.  
*Näslund skulle komma till detta mötet, men dök inte upp. Vi kollar om han har möjlighet nästa möte?*
- Nicke** Kollar med SISU om de vet någon väg vi kan gå.  
*SISU visste tyvärr inte.*
- Calle** Calle kollar med Peter på HFF om de vet någon väg.

### 3. Inköp/ekonomi –frågor

**Petra** Inköp utav ett gemensam tält, beachflaggor för att ta med på cuper.  
*Petra kollar upp prisuppgifter.*

Medlemsavgift, vi beslutade att lägga på en förseningsavgift på 100kr efter 2st påminnelser.

### 4. Fogis/Idrottonline

Alla lag är anmälda på Fogis (över 10år).

Lathund på Fogis är inlagd på hemsidan under arkiv/dokument/lathundar

### 5. Utbildning

Sammanställning utav de som inte gått/de som ska gå repetition på Grönt kort.  
Finns nu i ledarlistan.

**Calle** Årets gröna kort, ska höra om man kan gå spelarutbildningsplanen samtidigt.  
*Calle kollar upp och bokar in Grönt kort.*

### 6. Ungdomslagen

F-lek            Vi har ledare på alla tre ställena i år också, skoj!

P7                Vi hälsar Patrik Nilsson och Jimmy Erlandsson som ledare i SRG.

P8/9            Saknar ledare, gått ut med mail till alla föräldrar i gruppen.

P10             Anmält ett lag, division 15 (10år).

P11/12         Anmält ett lag, division 12 (11år).

P13/14/15     Har anmält två lag, Division 8 (14år) och Division 9 (13år).

F7                Vi hälsar Carina Larsson och Erika Otterdahl välkomna som ledare i SRG.

F8/F9           Tobbe letar efter en till ledare för F8:orna.

F10/F11        Anmält två lag, division 15 (10år) och division 13 (11år).

F12/13/14     Anmält två lag, division 9 (13år) och division 8 (14år).

**Alla** P15/16 (2018) upplöses, Några i P16 går upp och spelar seniorfotboll, P15 killarna går till andra klubbar.  
Hur vill våra huvudstyrelser att vi skall bedriva ungdomsfotboll när de sätter krokben för de äldsta lagen hela tiden? Vad är målet? Hur ska vi nå dit? Problemet uppstår varje år.  
*Tas upp som en punkt till stormötet den 16e okt -18. Skrevs inget i protokollet om detta.*  
*På Skällinge BK's årsmöte kom denna fråga upp som ett hett samtalsämne.*  
*Vi ska försöka få till en policy mellan ungdom och senior verksamheterna, ett möte ska hållas.*  
*Vi bevakar denna frågan.*

## 7. Arrangemang/övriga möten

Från ledarträff 14:e oktober 2018:

Matchdag.

*Vi kollar på kickoffen om våra ledare har några idéer.*

Helena´s formulär. Vad vi ska fortsätta med, vad vi ska förbättra?

Helena hade gjort en jättebra sammanställning på svaren. Vi gick igenom och utvärderade dem.

Ungdomsavslutning.

*Vi skjuter på denna fråga.*

**Alla** Kickoff, preliminärt 23e mars.

Vad ska vi ta upp? Vad ska vi hitta på?

*Petra har bokat Åstad den 6e april, ca1200kr/pers.*

*Nicke har kollat med SISU, de kan stå för konferenslokal-avgiften, ca250kr/pers*

**Pia** Transport skall bokas.

13.00 Konferans

15.30 Fika

16.00 Fångarna på gården

ca 19.00 Supé

ca 21.00 Hemfärd

- Träningstider.
- Webshoppen Intersport.se
- Hur vi lånar spelare utav varandra. (Ledarinfon)
- Planbokning demo
- Fogis demo
- Pärmen
- Barnens spelregler
  
- Utdrag ur brottsregistret.

## 8. Information till ledarna

## 9. Övrigt

-

## 10. Nästa möte

Hövdingmöte 2:a april.

<b>Grupp</b>	<b>Åldersindelning</b>	<b>Tot. antal deltagare</b>	<b>Ledare</b>	<b>Anmälda lag</b>	<b>Speltyp</b>
<b>P13/14/15</b>	8/9/6	23	4	2	9/7-manna
<b>P11/12</b>	9/13	22	5	1	7-manna
<b>P10</b>	15	15	4	1	7-manna
<b>P8/9</b>	5/13	18	0 !!!		5-manna
<b>P7</b>			2		3-manna
<b>F12/13/14</b>	7/9/12	28	4	2	7/9-manna
<b>F10/11</b>	16/8	24	3	2	7-manna
<b>F8/9</b>	8/6	14	3	2	5-manna
<b>F7</b>			2		3-manna
<b>Summa:</b>	-	144	27	10	

Uppdaterad: 2019-03-25